
 

 

 

Zápis č. 13 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 14. 5. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Čerpání finančních prostředků 

3) Informace ze ZZVJ 

4) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Čerpání finančních prostředků 

OV KHO projednal a schválil dotace pro pořadatele oblastních mistrovství ve výši:  

skoky: 10 000 Kč 

drezura: 10 000 Kč 

endurance:  10 000 Kč 

Dále OV KHO projednal a schválil dotaci ve výši 10 00Kč na ceny pro prvních pět 

umístěných pro kategorii senioři v disciplíně drezura i skoky. 

 

3. Informace ze ZZVJ 

P. Pejos seznámil z hodnocení komise ZZVJ.  Připravenost adeptů ZZVJ má zvyšující 

tendenci, zlepšení je patrné jak v drezurní přípravě, tak i ve skokové přípravě a 

pohybu po parkuru. 

 

4. Různé 

 OV KHO doporučil žádost TJ Krakonoš o otevření dalšího kurzu pro 

instruktory a trenéry v akreditovaném středisku TJ Krakonoš Trutnov, zejména 

z důvodu nutnosti získat více instruktorů, kteří zajistí kvalitní přípravu adeptů 

na ZZVJ  ideálně v každém subjektu.  

                        OV KHO se vyjádřil k dopisu předsedy pořadatelů p. Suchánka a s jeho  

                        výkladem k poplatku za každý start pro rok 2024 nesouhlasí! Navýšení  

                        finančního příspěvku oblastem bylo schváleno na Radě ČJF na základě  
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                      připomínek členů Rady (Pařenicová, Pejos, Drbal) kteří připomínkovali 

                      krácení finančních prostředků pro oblasti, konkrétně 50 % krácení za členské 

                      poplatky, které byly vždy příjmem oblasti a které jim VV při sestavování  

                      rozpočtu za roky 2022 a 2023 odebral. Tato částka činí cca 3 mil. Kč za rok. 

                      Dle dopisu p. Suchánka dostali oblasti částku 3 mil. na financování rozhodčích 

                      a pořadatelů závodů, toto není pravda. 

 

 

Svoboda nad Úpou, 18. 5. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 

 

 

 

 


